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Základní organizace Českého zahrádkářského svazu – Trutnov - Kryblice 

 

Zápis z konference ZO ČZS – Kryblice 

 

Datum konání:  21. března 2015 

Přítomni:          dle prezenční listiny 

 

     Místopředseda ZO ČZS př. Jirsa seznámil přítomné s následujícím programem: 

1. Zahájení 

2. Volba  mandátové a návrhové komise 

3. Zpráva o činnosti za rok 2014 

4. Zpráva o hospodaření za r. 2014 a návrh rozpočtu na r. 2015 

5. Zpráva revizní komise 

6. Zpráva o činnosti dílenské komise za r. 2014  a plán na rok 2015 

7. Vyznamenání 

8. Návrh na zvýšení poplatku z 2,80 na 3,50 Kč 

9. Návrh na zavedení poplatku ve výši 100,- Kč pro majitele vozidel (A1, A2, B)  

10. Diskuse 

11. Zpráva mandátové komise 

12. Zpráva o plnění usnesení z r. 2014 

13. Návrh na usnesení na r. 2015  

14. Závěr  

 

1. Zahájení  

Předseda př. Vaněk zahájil jednání konference ZO ČZS a přivítal přítomné 
delegáty. Minutou ticha byla uctěna památka zahrádkářů zesnulých v roce 
2014. 

 

2. Volba  mandátové a návrhové komise 

Místopředseda př. Jirsa přednesl návrh na složení  mandátové a návrhové 
komise. 

Mandátová  komise ve složení př.  Ladislav Červeňák, Ladislav Jaroš a Blanka 
Vysoudilová  byla jednohlasně schválena. 

 

Návrhová komise ve složení př. Milan Jirsa, Stanislav Musil a Marlen 
Večeřová  byla jednohlasně schválena. 
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3. Zpráva o činnosti za rok 2014 

Zprávu o činnosti přednesl  předseda ZO ČZS př. Vaněk, který mj. upozornil 
na 

-  nutnost dodržování osadního řádu 

-  bezdůvodné jízdy motorových vozidel a jejich parkování v kolonii 

- zanedbané a neudržované zahrádky 

- opravy hlavní brány, kdy se stále někteří jedinci snaží poškozovat funkčnost 
této brány a to i násilným otevřením -  v loňském roce došlo ke škodě ve výši 
7.000,- Kč 

- úkoly, které bude třeba v letošním roce řešit a to zejména v oblasti rozvodu 
vody, kdy dochází k praskání stávajícího potrubí 

- rozebral otázku čerpání a spotřeby vody, která je nejdůležitější věcí pro 
činnost zahrádkářské kolonie (v r. 2014 z důvodu nedostatku vody ve studních 
bylo požádáno o šetření vodou, omezení napouštění bazénů a kropení 
postřikovači vody celý den). 

 

4.  Zpráva o hospodaření za rok 2014 a návrh rozpočtu na rok 2015 

Zprávu o hospodaření ZO za rok 2014 a návrh na rozpočet roku 2015, 
přednesla  pokladní ZO ČZS př. Gojdášová.  

 

Zpráva o hospodaření a rozpočet na r. 2015  je přílohou originál zápisu. 

 

5. Zpráva revizní komise 

Zprávu o provedené kontrole hospodaření s finančními prostředky za rok 2014  
přednesla př. Nálevková. Revizní komise neshledala žádné chyby, nebo jiná 
pochybení ve způsobu vedení účetnictví a jeho vykazování. Komise 
doporučuje sestavovat rozpočet bez deficitu a vyváženě, jak tomu bylo v roce 
2014. 

Zpráva z provedené kontroly hospodaření za rok 2014 je přílohou originál 
zápisu. 

 

6. Zpráva o činnosti dílenské komise a návrh plánu na rok 2015 

Ve zprávě o činnosti dílenské komise př. Jaroš mj. uvedl, že byla prováděna 
pravidelná kontrola čerpací stanice,  seznámil přítomné se spotřebou vody za 
roky 2009 - 2014, konstatoval, že v zahrádkářské osadě bylo v r. 2014 
napočítáno 42 bazénů, byla provedena rekonstrukce části panelové cesty u 
hlavní brány, provedena oprava vypadlého zdiva u HB, dokončeny práce na 
opěrné zdi k moštovně a vybudování dvou boxů na písek. 

V roce 2015  bude mj. dokončena rekonstrukce příjezdové panelové cesty, 
nájezd u hlavní brány, oprava střechy na staré části HB, pravidelná údržba v 
osadě 
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Zpráva o činnosti dílenské komise za rok 2014 a plán práce na rok 2015  je 
přílohou originál zápisu. 

 

7. Vyznamenání 

Předseda ZO ČZS př. Vaněk předal př. M. Gojdášové a př. M. Jezdinské 
vyznamenání Republikové rady Českého zahrádkářského svazu za zásluhy o 
rozvoj zahrádkářství. 

 

8. Návrh na zvýšení poplatku z 2,80 na 3,50 Kč 

Předseda př. Vaněk zdůvodnil  přítomným delegátům návrh na zvýšení 
poplatku (nutné finanční prostředky především na nové rozvody vodovodního 
řadu v celé zahrádkářské kolonii). 

Po diskusi k výše uvedenému návrhu delegáti schvalují finanční navýšení 
poplatku z 2,80 na 3,50 Kč za 1m3.                                              41   -   0   -   1 

 

9. Návrh na zavedení poplatku ve výši 100,- Kč pro majitele vozidel  

Po zdůvodnění výše uvedeného návrhu předsedou ZO př. Vaňkem a na 
základě diskuse delegáti schvalují výběr poplatku na údržbu cest v kolonii. 
Zahrádkářům,  kteří mají povolené stání na svém pronajatém pozemku, bude 
při výběru poplatku předána  kartička, dokládající povolené stání vozidla. 

Delegáti schvalují výběr poplatku 100,- Kč za stání vozidla na svém 
pronajatém pozemku s platností za r. 2015 .                                41   -   1   -   0 

 

10. Diskuse 

V diskusi byly projednávány tyto záležitosti : 

- doporučeno zhotovit novou vývěsku u hlavní brány 

- upozorněno na začínající skládku  u hlavní brány 

- zhotovení retardérů na cestách v osadě je záležitostí osadních 
výborů 

-  

11. Zpráva mandátové komise 

Mandátová komise konstatuje, že na dnešní konferenci je přítomno 42 
delegátů, tj. 71 %. 

Konference je usnášeníschopná. 

 

12. Zpráva o plnění usnesení za rok 2014 

Předseda ZO př. Vaněk provedl zhodnocení usnesení za rok 2014. 

 

. 
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13.  Návrh na usnesení na rok 2015  

 

a) delegáti berou na vědomí : 

- zprávu  o činnosti ZO za rok 2014 

- zprávu o činnosti dílenské komise za r. 2014 

-  

b) delegáti schvalují 

- výbor osady A/2 a ustanovení výboru na osadě A/1, dle schválení 
členskými schůzemi 

- zprávu o hospodaření za rok 2014 a návrh rozpočtu na rok 2015  

- zprávu revizní komise za rok 2014 

- plán práce dílenské komise na rok 2015 

- hodnocení plnění usnesení za rok 2014 

- finanční navýšení poplatku z 2,80 na 3,50 Kč za 1 m3 

- výběr poplatku 100,- Kč za stání vozidla na svém pronajatém 
pozemku s platností  již za r. 2015 

 

c) delegáti ukládají 

- pravidelně 1 x za dva měsíce projednávat v hlavním výboru plnění 
schváleného rozpočtu. T: 1 x za dva měsíce,  O: pokladní ZO 

- přes osadní výbory sledovat plnění osadního řádu a jeho případné 
porušování řádně řešit. T: pravidelně, O: předsedové osadních 
výborů 

 

             Usnesení z konference ZO ČZS bylo přítomnými delegáty jednohlasně  

             schváleno. 

 

14.  Závěr 

 

Předseda ZO ČZS př. Vaněk  poděkoval přítomným za účast , popřál hodně 
úspěchů při práci na zahrádkách a jednání konference ukončil.  

 

 

 

Zapsala : Miroslava Jezdinská 
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